旅行一分钟英语演讲稿2020
要么读书要么旅行,灵魂和身体,必须有一个在路上。一起来看看旅行一分钟英语演讲稿2020，欢迎查阅!
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Whenever a college student is asked, "What are you going to do this summer vacation?" The most probable answer might be "I am going to have a travel. " It sounds that college students are fond of travelling. Why? Because travel has numerous advantages.
First of all, travel can widen our knowledge of geography, the knowledge of customs, cultures and lifestyles of different places and countries. Secondly, we can make friends and practise a foreign language through travelling. Finally, travel is the best way of pastime. We can enjoy eating various food and seeing beautiful sceneries.
In a word, we can benefit from travel in more than one way. It is worth spending the time.
不管你什么时候问一个大学生这样一个问题：“今年暑假你要做什么?”他很可能这样回答：“我要去旅游。”听起来大学生们是喜欢旅游的。为什么呢? 因为旅游有许多好处。
首先，旅游可以扩大我们的地理知识以及扩大我们对不同地区不同国家的风俗、文化和生活方式方面的知识。其次，通过旅游我们可以交朋友、练外语。最后，旅游是消遣的最好方法，我们可以享受各种食品，观看美丽景色。
一句话，旅游的好处不止一个方面，花些时间是值得的。
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I am so excited now, because I will go travel with friends. We plan to go to visit Guangzhou, for it is very near our place. This is the first time for us to go travel together, we want to make sure everything goes on well and save more time to play, so we make some arrangements. The first thing is about searching the route. Going to the strange place, we will have no idea about the road, so we need to figure out the main roads, in case that we will be lost. Second, we also search the famous sites. Guangzhou is such a big place, we can’t go to every concern in the short time, but we can visit the hot sites and get to know something about this place. I believe that this trip will be fun, because we are so free and can enjoy the new scenery.
我现在很兴奋，因为我将要和朋友们去旅游。我们计划去广州，因为那离我们的地方很近。这是我们第一次一起去旅游，我们想要确保一切都能进展得比较顺利，节省下更多的时间来玩，所以我们做了一些安排。第一件事情就是搜索路线。去到陌生的地方，我们会不了解路线，因此需要弄清楚主要的路，以防我们会迷路。第二，我们也搜索了著名的景点。广州是一个很大的地方，我们无法在短时间内走遍每一个角落，但是我们可以拜访热门的景点，对广州进行了解。我相信这次的旅程会很有趣，因为我们是那么的自由，可以欣赏新风景。
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Today, as the life standard has improved, people have more money to chase amusement, travel is their first choice. So there are a lot of people on the journey during the public vacation, some people even quit their jobs to do it. The trip without plan was favored by many people since a few years ago, it was the attitude towards life.
今天,随着生活水平的提高,人们有更多的钱去追逐娱乐，旅行是他们的第一选择。因此在公共假期期间，有很多人在旅途中,有些人甚至放弃自己的工作去旅游。说走就走的旅行在几年前就受到了欢迎,这是一种生活态度。
Though people are proud of taking the independent travel, especially when they just go anytime and anywhere, only a few people take action. Some day, as I had the long summer vacation, I suddenly had the idea that I could take a trip without plan. So I asked two of my friends to joined my team. We booked the tickets and and hotel, then the next day, we took the train. We talked and appreciated the scenery outside the window. When we arrived the city, we just walked along the street and enjoyed the feature.
虽然人们为独立旅行而感受自豪,特别是当他们可以随时随地走,但是只有少数人采取行动。有一天,由于我有漫长的暑假,我突然有个主意,我可以来一场说走就走的旅行。所以我叫了两个朋友来加入我的团队。我们订了车票和酒店,然后第二天,乘火车走了。我们聊着天,欣赏着窗外的风景。当我们到达这个城市时,沿着街道走，享受这个城市的特色。
It was such great experience for me, sometimes we consider so many things and miss the joy of life. Taking a trip without burden and just go to any place you want once in your life.
这段经历对我来说是如此的美妙,有时候我们考虑太多,错过了生活中的快乐。来一场没有负担的旅行，去任何你曾经想去的地方。
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Many people like traveling. They just feel happy when traveling. But not many people will think the meaning of travel. What is the meaning of travel? Actually, one of the meanings is to find happiness. Putting aside all the trouble to enjoy themselves usually makes people happy. There is another important meaning. It is to learn things. To go out for a visit can enlarge people’s vision. People can learn a lot from it. Therefore, sometimes we will find that some people will be different after they return home from travel. It is because they learn the true meaning of travel.
很多人都喜欢旅行。他们就觉得旅行的时候很开心。但并不是很多人会想旅行的意义。旅行的意义是什么呢?实际上，其中一个就是去寻找快乐。抛开所有的烦恼去享受通常都能让人开心起来。还有一个重要的意义。那就是学习。出去走走可以拓宽人们的视野。人们可以从中学到很多东西。所以，有时我们会发现有些人在旅游回来后会变得不太一样。这是因为他们了解了旅行的真谛。
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Travel is a good way to refresh and broaden our horizon. During your travel, you can turn off your cellphone and keep far from the Internet. You can forget your work, your study or your family, and just enjoy the leisure time. From the moment when you start your journey, all the trifles should be locked at your house. During the travel, you can kill your time slowly to have a good rest, and you can contact with different people. They may be a window for you to know a different world. Meet various people, experience things, which make your world bigger. You just clean up your entire mind and you can get the true meaning of travel.
旅行是消除疲劳开阔眼界的好方式。在旅行中，你可以关掉手机，远离网络，可以忘记你的工作、学习或家庭，只需静静地享受旅行的闲暇。从踏上旅程的那一刻起，所有的琐事都应该被紧锁在家里。旅行的时刻，你可以慢慢打发时间，好好休息，也可以和不同的人打交道，这些人可能是你开启另一个世界的窗口。遇见不同的人，经历不同的事，这都可以使你的世界更宽广。你只要清空思绪，就可得到旅行的真正意义。
